

Foreword

To the authors who have generously contributed articles, to Denis Gagnon, Lorraine Geddes and Marlene Pratt who have been loyal assistants and to the Public Archives of Canada which have approved the participation of its staff in the editing of this Journal, I wish to extend words of sincere thanks in these parting remarks as editor. Without their assistance, it would have been impossible to edit this publication therefore I hope that my successor, Richard Lohead, will enjoy the same support. My task as editor has been very enjoyable thanks to the constant moral support of the Canadian Oral History Association's executive and membership.

Avant-propos

Mon dernier mot en tant que rédacteur du Journal en est un de sincères remerciements à tous les auteurs qui ont gracieusement offert leurs textes, ainsi qu'à Denis Gagnon, Lorraine Geddes et Marlene Pratt qui ont été mes adjoints dévoués, et aux Archives publiques du Canada qui ont soutenu mon travail et la collaboration des autres membres de son personnel. Il aurait été impossible de rédiger le Journal sans cette aide et je souhaite que le nouveau rédacteur Richard Lohead puisse compter sur le même soutien. Le bureau de direction et les membres de la Société canadienne d'histoire orale m'ont toujours donné leur appui moral ce qui a rendu ma tâche très agréable.

Léo La Clare